



MAISON COMMON



WELCOME TO THE GARDEN OF EDEN  
LOOKBOOK

MAISON COMMON



WELCOME TO THE GARDEN OF EDEN  
LOOKBOOK



# to the Welcome Garden of Eden

SPRING/SUMMER 2024

#### EMBRACE HAPPY LUXURY

Diese Kollektion ist ein Manifest. Wir zelebrieren eine idealisierte Natur und das Privileg, eine MAISON COMMON Frau zu sein. Zart und energisch, weiblich und sehr souverän. Alles artikuliert sich um eine starke Farbpalette aus unwiderstehlich femininen Tönen. Selbstbewusstes Pink oder die schmeichelhaften Farben Babyblau oder Lavendel. Dann Mood Booster Grüntöne, Türkis und unser Must für den kommenden Sommer: strahlendes Gold.

#### YOU ARE GOLD

Dieser Garten Eden erzählt das subtile Selbstwertgefühl von MAISON COMMON Frauen. Im goldenen Midi-Lederwickelrock stehen Sie elegant im Mittelpunkt. Die mit Goldlaminat beschichtete Tweedjacke ist ein Schatz, der die Kunst unserer einzigartigen Couture-Techniken erzählt und alles in Ihrer Garderobe aufwertet. Es ist schließlich adäquat für Sie, bei jedem Auftritt zu glänzen.

#### HAPPY FEMINISMUS

Die exklusiven MAISON COMMON Prints der Saison bezaubern durch ihre scheinbare Naivität. Millefiori Seide, wie beim spektakulären langen Kleid, das sich von der Beachparty bis zum Red Carpet all Ihren Gelegenheiten anpasst. Oder der 'Portrait of a Woman' Kaleidoskop Print, zum Beispiel bei der mit aufwendig abgepaselten Volants gearbeiteten Bluse, übernimmt mit einem Augenzwinkern die PR-Arbeit für Sie: It's so good to be a Woman.

#### BLISSFUL THINKING

'Welcome to the Garden of Eden' hat Botenstoffe, die ansteckend positive Vibrationen vermitteln und eine Ode auf das Schönste im Leben sind. Dopamine Dressing ist ein neues Lieblingswort in der Mode. MAISON COMMON Frauen wissen schon lange, dass sich unser Happy Luxury positiv auf das Gemüt auswirkt. More is more: Mix passt immer, Stilbrüche sind gewünscht. Das macht den aufwendig nach meinen To-Measure Geheimnissen zugeschnittenen Hosenanzug im weiss-blauem Vichy Karo fast zum exzentrischsten neuen Klassiker.

WELCOME TO GARDEN EDEN, HAVE FUN ON MAISON COMMON'S HIGHER HAPPY LUXURY GROUNDS.

Ihre Rieke Common

#### EMBRACE HAPPY LUXURY

This collection is a manifesto. We celebrate an idealized picture of nature and simply the privilege of being a MAISON COMMON woman. Soft and energetic, female and confident. The collection plays with few but irresistibly feminine colors. Powerful pink, soft baby blue, and tender lavender... Also, mood boosting shades of green, turquoise and this seasons must: shining gold.

#### YOU ARE GOLD

Garden Eden tells a tale about the subtle sense of self-esteem of all the MAISON COMMON women. Become the most elegant center of attention in our golden midi-leather-skirt. The tweed jacket covered in laminated gold is a treasure telling stories about the high art of tailoring. It'll revalue your whole wardrobe. How else would you be able to shine adequately, whenever you appear somewhere.

#### HAPPY FEMINISM

This season's iconic prints surprise with their seeming naivety. The spectacular full-length dress made of millefiori silk will easily transform from beach look right into a red carpet piece. Our blouse with elaborately piped valances carries the season's special "portrait of a woman"- print. No more words needed: You radiate that it's good to be a woman.

#### BLISSFUL THINKING

'Welcome to the Garden of Eden' has the potential to infect you with positive vibrations. Chemically messaging an ode to the most beautiful things in life. Dopamine dressing is a new favorite word in the fashion scene. The MAISON COMMON women have known this a long time already: Happy Luxury makes happy. More is more - mix boldly and reach for inconsistency in style. That is how a tailor masterpiece that is holding my "to-measure secrets" like the eccentric trouser suit checked in white-blue Vichy is turning into a classic.

WELCOME TO THE GARDEN OF EDEN, HAVE FUN ON MAISON COMMON'S HIGHER HAPPY LUXURY GROUNDS.

Yours faithfully,  
Rieke Common



























































54 | Jacket 1589 105 420 Blouse 1206 130 100 Jeans 1400 700 420



Blouse 1274 117 420 Jeans 1400 700 420 | 55



1517 104 490



1020 103 100



1801 70 900



1519 01 450



1025 01 450



1685 11 100



1524 604 490



1206 177 490



1310 127 100



1026 172 450



1212 102 130



1516 145 490



1412 1044 90



1210 177 130



1010 02 490



1203 175 130



1072 01 490



1570 01 490



1021 01 490



1901 725 490



1412 145 490



1206 130 100



1210 194 490



1522 120 100



1283 198 260



1202 141 100



1045 140 100



1808 100 410



1802 100 210



1589 122 420



1341 137 410



1028 117 420



1010 02 210



1276 142 100



1448 4 500



1807 100 420



1523 604 210



1805 10 130



1520 110 420



1589 604 210



58 |

1313 142 100



1202 198 260



1316 140 100



1413 03 210



1212 132 420



1440 110 420



1202 192 100



1440 03 210

| 59







MAISONCOMMON.COM